
 

Svarnotat Klima-, Miljø- og Teknikudvalget den 
15.05.2023 Kristina E. Young vedr. buslinje 11, som 
ofte er meget forsinket 
 

 

Spørgsmål 
På Klima-, Miljø- og Teknikudvalgets møde den 15. maj 2023 spurgte 

Kristina E. Young til buslinje 11, som ofte er meget forsinket. 

Administrationen følger op over for Movia. 

 

 

 

Svar 
 

Administrationen har forelagt Movia spørgsmålet, som har svaret: 

 

Københavns kommune iværksætter i disse år rigtigt mange vejarbejder, 

som påvirker buslinjerne i kommunen – og dermed også mange af de linjer, 

der kører ud i nabokommunerne.  
 

Linje 11 er ingen undtagelse, men sammenlignet med en anden fælles 

Hvidovre/København-linje som linje 1A har det dog været relativt 

begrænset.  

Linje 11 har været påvirket i perioden februar-april 2023, hvor linje 11 i 

retning mod Hvidovre var omlagt i Valby-området fra Vigerslev Allé (som 

var ensrettet mod byen) til Folehaven. Dette udløste betragtelige 

forsinkelser på linje 11. 

 

På et køreplanmøde i sidste uge med operatøren på linje 11 var der ingen 

uregelmæssigheder.  

 

Med endestation på Københavns Rådhusplads er linje 11 påvirket, når der 

er trafikale udfordringer i det centrale København, hvad enten det drejer sig 

om planlagte forstyrrelser (sidste uges Distortion ramte eksempelvis linje 

11 hårdest af alle buslinjer) eller det handler om ad hoc udfordringer ét eller 

andet sted i byen, der ofte breder sig til også at ramme trafikafviklingen i 

området omkring Rådhuspladsen. 
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